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Protokół z posiedzenia 

Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości, 

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu 

oraz Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 21 stycznia 2025 roku 

 

Wspólne posiedzenie Komisji stałych Rady Gminy odbyło się 21 stycznia 2025 roku w Sali 

posiedzeń Rady Gminy Krupski Młyn przy ul. Głównej 5 w Krupskim Młynie.   

Obecni na posiedzeniu: 

Roman Budzisz – Przewodniczący Rady Gminy 

radni: 

Dawid Dyląg 

Daniel Imach 

Andrzej Janus – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Sebastian Kubik 

Roman Kulawik 

Eugeniusz Mróz 

Waldemar Nowak 

Adam Pielka 

Klaudia Spałek 

Paweł Spałek 

Sławomir Wiktorowicz 

Justyna Zadrożny  

Wójt Gminy – Mariusz Gołębiowski 

Sekretarz Gminy – Danuta Pries 

Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza 

Kierownik Gminnego Zespołu Oświatowego – Anna Adamik 

Kierownik referatu inwestycji – Rafał Tropper 

Radca Prawny – Ryszard Krawczyk 

Nieobecni: 

Janusz Lechowicz 

Krzysztof Winkler 

Przewodniczący Rady Gminy – Roman Budzisz, prowadzący posiedzenie Komisji, przywitał 

obecnych oraz przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Krupski Młyn na 2025 rok. 

2. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 5 

położonego w Krupskim Młynie przy ul. Buczka 4. 

4. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 

5. Sprawy bieżące 

 

Ad. 1. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Krupski Młyn na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały, a Skarbnik Gminy zapoznała obecnych z 

uzasadnieniem uchwały.  

Komisje po przeprowadzonej dyskusji postanowiły przegłosować przedstawiony projekt uchwały na 

najbliższej sesji. 

 

Ad. 2. 

Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały, a Kierownik Referatu Gospodarki 

Komunalnej zapoznała obecnych z uzasadnieniem uchwały i szczegółowo omówiła kalkulację stawki, 
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metody jej wyliczania (38 zł za odbiór odpadów segregowanych oraz 76 zł za odbiór odpadów 

niesegregowanych). Mówiła jakie korzyści są dla mieszkańców gminy jeśli chodzi o zasady odbioru 

poszczególnych frakcji odpadów.  

Radny Janus mówił o tym, że dotychczasowe warunki odbioru odpadów są bardzo korzystne dla 

mieszkańców i należy to docenić. Radny Kulawik pytał jakie są stawki w sąsiednich gminach. Beata 

Plaza odpowiedziała, że to zależy od warunków umów w poszczególnych gminach, warunków jakie 

tam są, częstotliwości wywozu. Jest to bardzo indywidualna sprawa. Radny Kubik pytał jakie są 

zasady korzystania z PSZOK-ów. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej wyjaśniła jakie 

obowiązują przepisy w tym zakresie.  

Waldemar Nowak wyraził sprzeciw wobec 26 % wzrostu ceny za odbiór odpadów oraz powiedział, że 

za taką stawkę należy wymagać właściwie realizowanej usługi.  

Eugeniusz Mróz zauważył, że przedstawiona propozycja jest  za wysoka oraz zaapelował, o to aby 

ponownie przed końcem obowiązującej umowy przeanalizować jej zapisy, w celu korekty 

poszczególnych zasad odbioru odpadów. Zapytał czy gminy próbowały porozumieć się w sprawie 

zbiorowego zamówienia na odbiór odpadów, w celu zmniejszenia kosztów wywozu śmieci dla 

mieszkańców, a przede wszystkim podjęcia próby rozbicia monopolu przedsiębiorców prowadzących 

działalność w tym zakresie.  

Kierownik Plaza wyjaśniła, że rozmowy zostały przeprowadzone, jednak nie przyniosły one 

oczekiwanego skutku, poza tym obowiązujące przepisy prawa zamówień publicznych nie pozwalają 

na swobodne działania. Przepisy ściśle regulują jakie warunki muszą być spełnione przez wykonawcę 

usługi, jakie są zasady przystąpienia do przetargu i jakie są zasady wyłonienia wykonawcy. 

Skarbnik poinformowała o zasadach prowadzenia gospodarki odpadowej oraz o kwotach, które z tego 

tytułu znalazły się w budżecie.  

 

Radni rozmawiali o istniejących w okolicznych gminach zasadach odbioru odpadów i o warunkach, 

które musza spełnić przedsiębiorcy, by prowadzić i utrzymywać Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych (PSZOK). 

Wójt podkreślał, że kalkulacja była zrobiona bardzo rzetelnie i zawiera niezbędne elementy do tego by 

wycenić przedmiotową usługę. Stawki nie są wysokie, są realne i są one najniższe w powiecie w 

odniesieniu do obowiązującej stawki, a poza tym w ramach usługi mieszkańcy mają możliwość 

korzystania z wielu dodatkowych i niepłatnych usług. Budżet gminy nie może dopłacać do wszystkich 

zadań, bo nie stać gminy na to.  

Waldemar Nowak zarzucił, że ceny nie były podwyższane ostatnio za tą usługę, a teraz jest taki skok, 

jest to nie dopuszczalne w jego opinii. 

Kierownik Plaza wyjaśniła, że na etapie planowania kosztów zamówienia publicznego, trudno do 

końca oszacować rzeczywiste koszty usługi, dlatego dochód z tego tytułu może różnić się od kosztów 

szacunkowych. Stąd w budżecie może pojawić się kwota nadwyżki z tego tytułu, która musi być 

przeznaczona na cele związane z gospodarką odpadową. Taka nadwyżka nastąpiła w latach ubiegłych 

i z tego powodu nie było potrzeby dokonywania zmiany stawki za odbiór odpadów dla mieszkańców.  

Radni pytali o ilość mieszkańców korzystających z odbioru odpadów i o sposoby weryfikacji 

odbiorców oraz o możliwości ustalenia zasad odpłatności, np. w powiązaniu z ilością używanej wody 

przez gospodarstwa domowe. Kierownik Plaza szczegółowo odpowiedziała na zadane pytania a 

Sekretarz Gminy przypomniała jak wyglądają zasady rynku odpadów.  

 

Eugeniusz Mróz zaproponował, aby ustalić stawkę w wysokości 35 zł za odpady segregowane oraz 70 

zł w przypadku niezrealizowania obowiązku segregacji (jest to ok 15 % wzrostu) i jego zdaniem jest 

to możliwe do zaakceptowania. Propozycja została przegłosowana przy 2 głosach przeciwnych.  

Komisje po przeprowadzonej dyskusji postanowiły przegłosować na najbliższej sesji przedstawiony 

projekt uchwały wraz z zaproponowaną zmianą, tj. 35 zł zamiast 38 zł od osoby oraz 70 zł zamiast 76 

zł.  

 

Ad. 3. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 5 położonego 

w Krupskim Młynie przy ul. Buczka 4. 
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Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały, a Sekretarz Gminy zapoznała obecnych z 

uzasadnieniem uchwały.  

Komisje po przeprowadzonej dyskusji, postanowiły przegłosować przedstawiony projekt uchwały na 

najbliższej sesji.  

 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 

Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 

rok, poinformowała o tym, że plan pracy został opracowany przez Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej, w porozumieniu z członkami komisji rewizyjnej. 

Komisje po przeprowadzonej dyskusji, postanowiły przegłosować przedstawiony projekt uchwały na 

najbliższej sesji.  

 

Ad. 5. 

Sprawy bieżące. 

 - Kierownik GZO – Anna Adamik przypomniała jakie propozycje złożono w związku z planowaną 

reformą oświaty w gminie, a kierownik referatu inwestycji – Rafał Tropper zapoznał ze szczegółami 

projektu modernizacji budynku szkoły w Krupskim Młynie. Pan Tropper opowiedział o zasadach 

wnioskowania i dofinansowania zadania, na które obecnie otrzymano promesę w wysokości ponad 8 

mln zł. Mówił również o możliwych konsekwencjach zmiany treści wniosku o dofinansowanie i o 

trudnościach w pozyskaniu środków z budżetu państwa.  

Kierownik Referatu Inwestycji poinformował, że będzie przygotowana wycena zawierająca możliwe 

warianty zaproponowanych rozwiązań i ich koszty. 

Sekretarz Gminy podsumowała przedstawione informacje i przypomniała, że jej propozycje zmian w 

oświacie zostały przesłane do rady gminy i wójta poprzedniej kadencji, jednak temat nie został 

podjęty.  

Eugeniusz Mróz zaproponował aby po przygotowaniu wyceny dot. reorganizacji systemu oświaty w 

gminie i przedstawieniu jej radnym, zorganizować spotkanie radnych w placówkach oświatowych na 

terenie gminy. Mówił o tym, że względy ekonomiczne są niezwykle ważne do podjęcia kroków dot. 

reformy ale społeczny odbiór jest również bardzo ważny i należy się liczyć ze zdaniem mieszkańców 

poszczególnych miejscowości gminy.  Kierownik GZO zachęcała do odwiedzin w godzinach otwarcia 

placówek by w pełni ocenić warunki w nich panujące.  

Wójt mówił o konieczności podjęcia uchwały intencyjnej w sprawie wyrażenia zamiaru przystąpienia 

do reorganizacji struktury oświatowej w gminie. Uchwała taka pozwoli na podjęcie kolejnych kroków 

w tej sprawie i pozwoli na przygotowanie merytorycznych danych dot. zmian. w oświacie. Radca 

prawny - Ryszard Krawczyk powiedział, że o podjętej uchwale musi zostać poinformowane 

Kuratorium Oświaty, Rada Pedagogiczna, dyrektor, rada rodziców oraz związki zawodowe, które będą 

opiniowały ten akt prawny. Potem może być podjęta kolejna uchwala np. o likwidacji placówki czy 

zespołu. Wyjaśnił, że każda uchwała może być zawsze zmieniona a przedstawione opinie mogą ale nie 

muszą być uwzględnione przez organ uchwałodawczy. 

Andrzej Janus (sołtys Potępy od 11 lat oraz radny) powiedział, że nie ma zgody mieszkańców 

sołectwa Potępa na likwidację szkoły w Potępie ani zamknięcie przedszkola w Ziętku przede 

wszystkim ze względów społecznych. Przypomniał, że w czasie kadencji poprzedniego wójta otrzymał 

zapewnienie, że w przypadku odchodzenia na emeryturę pracowników urzędu, nie będą przyjmowane 

następne osoby, a mimo to wakaty te zostały uzupełnione.  

Wójt powiedział, że jest świadomy tego, że jakakolwiek decyzja w sprawie zmiany organizacji w 

placówkach oświatowych będzie trudną decyzją, która przyniesie określone konsekwencje, jednak 

argumenty finansowo-organizacyjne będą decydowały o kolejnych krokach. Dlatego potrzebny jest 

czas na dokładną analizę poszczególnych rozwiązań. Wójt wyjaśnił, że po podjęciu uchwały 

intencyjnej będzie czas na kolejne działania, a będą one dotyczyły dopiero roku szkolnego 2026/2027.  

Przewodniczący Rady gminy prosił aby ustalić dwa możliwe terminy wizyty w placówkach 

oświatowych i poinformować o nich radnych. 
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Andrzej Janus zaproponował aby zorganizować spotkania z mieszkańcami poszczególnych 

miejscowości i przedstawić informacje na temat planowych przez wójta działań. 

Wójt odpowiedział, że można takie spotkania organizować, ale najpierw trzeba mieć dane i niezbędne 

informacje na temat planowanych działań, a takich jeszcze nie ma. Są w trakcie przygotowywania.  

- Skarbnik Gminy poinformował o szkoleniu dla radnych na temat organizacji oświaty w gminie i 

zasad funkcjonowania poszczególnych jej organów i instytucji, które odbędzie się 31 stycznia br.   

- Sekretarz Gminy poinformowała o kolejnym planowanym posiedzeniu komisji w lutym, tj. 12 lutego 

– środa.  

 

Wnioski radnych: 

1. Waldemar Nowak wnioskował o udostępnienie mieszkańcom terminów mycia pojemników na 

odpady. 

2. Waldemar Nowak wnioskował o naprawę dziury – zjazd z ronda na ul. Krasickiego w 

Krupskim Młynie. 

3. Waldemar Nowak wnioskował o wywieszaniu informacji i ogłoszeń na tablicach w Kanolu, 

Odmuchowie i Żyłce. 

4. Danuta Pries poinformowała o szkoleniu dla radnych 31 stycznia między godz. 9.00 i 15.00, 

poświęcone oświacie w samorządach.  

5. Roman Budzisz poinformował o imprezach w związku z obchodami 33. finału Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy w gminy Krupski Młyn.  

 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o 18.00. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

1…………………2…………………3……………………4…………………… 

 

5………………………6……………………7…………………. 

 

 

Prot. K. Michałek  


